

《单词百科:RMG是什么意思?RMG怎么发音?RMG的解释和用法》

英语单词RMG是什么意思?RMG怎么读?RMG怎么发音?简答网为您整理了RMG的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



RMG的意思

1、abbr.Ranging Machine Gun 测距机枪;

RMG的双语例句

1、At present, when people select equipment for container storage yards, Rubber Tyred Gantry Crane (RTG) has become their first selection. And as the "agnate brother" of RTG, Rail Mounted Gantry Crane (RMG) often neglected by them.

当前, 在进行集装箱码头堆场设备选配时, 轮胎龙门起重机 (RTG) 已成为人们的第一选择, 而作为同族兄弟的轨道龙门起重机 (RMG) 往往被人们忽视。

2、Bangladesh's RMG exporters import fabrics from different sources mainly from China and India.

孟加拉成衣出口商从各国进口面料，但主要来源还是中国和印度。

3、Since RMG is the largest export item for Bangladesh, the whole economy of the country will boost up.

作为孟加拉国最主要的出口项目，成品服饰的出口增长会带动孟加拉国整体经济的发展。

4、Light-duty Four-Drum RMG and Its Application in Empty Container Yard

四卷筒轻型RMG及其在空箱堆场中的应用

5、In 42 cases recovery model group (RMG) samples, 4 cases were HBV DNA positive with a positive rate of 9.52%.

恢复期模式组有42例，但仍可检出HBV dna4例，阳性率为9.52%；

6、Relative membership grade model and its application on comprehensive assessing situation of natural disaster In this paper, relative membership grade (RMG) theory is discussed.

自然灾害综合灾情相对隶属度识别理论模型论述了相对隶属度理论及该理论应用于模糊评价的基本原理和方法，包括相对隶属度函数的建立；

7、The Application of the Ultrasonic Wave for Distance-Measuring in the Rail-Mounted Gantry Crane (RMG) for Anti-Collision

超声波测距技术在轨道吊防撞功能中的应用

8、A Global Process Planning (GPP) module was analyzed and developed based on Rapid Manufacturing Grid (RMG) platform, i.e. Open Grid Services Architecture (OGSA).

基于快速制造网格平台，分析和建立了全局工艺规划模块，开发了全局工艺规划的分析工具包。

以上是简答网为您整理的RMG怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于RMG的用法、R

MG的释义、RMG的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/RMG>